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Protokół Nr ORN.0002.4.2017 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 14 kwietnia 2017 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 Sesję rozpoczęto o godzinie  10:00 

               zakończono o godzinie  10:45 

 

Sesji przewodniczył                                    Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Karol Sobczak  

 

Protokołowała                                             Inspektor Wydziału ORN UM  

- Karolina Kuskowska 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych  

na sesję, witał Posła na Sejm RP – Pana Wojciecha Kossakowskiego, witał Pełniącego 

Funkcję Burmistrza Olecka – Pana Krzysztofa Marka Kosewskiego oraz kierowników 

wydziałów Urzędu Miejskiego biorących udział w sesji. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, że w dniu 13 kwietnia 2017 r. wpłynął wniosek 7 radnych o zwołanie sesji 

nadzwyczajnej z zaproponowanym porządkiem. Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy  

o samorządzie gminnym był obowiązany zwołać dzisiejszą sesję. Odczytał uzasadnienie 

wniosku – w załączeniu do protokołu.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, iż na stan 21 radnych w sesji uczestniczy  

16 radnych, co stanowi wystarczające quorum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał. Jeden radny przybył na sesję podczas jej trwania. 

 

Lista obecności radnych – w załączeniu do protokołu. 

 

Następnie, oddał głos Pełniącemu Funkcję Burmistrza Olecka – Panu Krzysztofowi Markowi 

Kosewskiemu. 

 

Pełniący Funkcję Burmistrza Olecka – Krzysztof Marek Kosewski 

oznajmił, iż przybył do Olecka w celu zastąpienia burmistrza przez okres przynajmniej 

półtora miesiąca, ponieważ w czasie „bezkrólewia”, ktoś musi podejmować decyzje. 

Odwiedza Olecko od półtora roku, zamierza tutaj osiąść i chciałby być częścią tutejszej 

społeczności. Jest żonaty i posiada dwójkę dorosłych dzieci. W Olecku jest kilka ważnych 

rzeczy do załatwienia m.in. modernizacja drogi krajowej 65 na odcinku Olecko-Ełk. Przez ten 

krótki okres czasu na pewno nie załatwi wszystkich, ale przynajmniej będzie starał się 

pilotować je na tyle, żeby były z jak największą korzyścią dla olecczan. Bardzo ważna w tej 

chwili jest sprawa planowanej inwestycji w Imionkach. Zapewnił, że nawet w przypadku 

pozytywnej decyzji Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska nie wyrazi on zgody na tę 

inwestycję.  Będzie robił wszystko, by zapobiec również inwestycji w Kukowie. Oświadczył, 

że zamierza starować w przedterminowych wyborach na burmistrza Olecka. Podkreślił, że nie 

jest członkiem Prawa i Sprawiedliwości. W przyszłości, za zgodą olecczan, chciałby kilka 

rzeczy wprowadzić. Olecko jest znaną miejscowością turystyczną i tak powinno pozostać. 

Olecko zostało odcięte od linii kolejowej, a w tej chwili bardzo dużo ludzi korzysta z tego 

środka komunikacji. Żeby zwiększyć potencjał Olecka trzeba popracować nad infrastrukturą. 

Należy rozwiązać problem niszczejącego Dworku Mazurskiego. W samym Olecku 
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przydałyby się ścieżki rowerowe. Dodał, że w najbliższym czasie zostaną ustalone terminy 

przyjmowania interesantów, a także podany zostanie jego adres mailowy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, w jaki sposób radni powinni zwracać się do niego. Przepisy są niedoprecyzowane  

w  tym zakresie. 

 

Pełniący Funkcję Burmistrza Olecka – Krzysztof Marek Kosewski 

odpowiedział, że nazwa „Komisarz” może nie jest do końca adekwatna, ale tak będzie 

najprościej. 

 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Uwagi i wnioski dotyczące projektu uchwały. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładzie 

opieki zdrowotnej oraz domu pomocy społecznej. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia radnych. 

5. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

6. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Uwag do porządku obrad sesji nie zgłaszano.  

 

 

Do punktu 2 – Uwagi i wnioski dotyczące projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

w zakładzie opieki zdrowotnej oraz domu pomocy społecznej. 

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

poinformowała, że zgodnie z ustawą - Kodeks wyborczy, obwody odrębne tworzy się  

w placówkach, gdzie przewidywana ilość osób na dzień wyborów wynosi powyżej 15.  

W wyniku zapytania skierowanego do dyrektora szpitala „OLMEDICA” w Olecku Sp. z o.o. 

oraz kierowników Domu Pomocy Społecznej „JAŚKI" w Olecku-Kolonii oraz 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku-Kolonii, 

otrzymano informacje, że przewidywana ilość osób na dzień przedterminowych wyborów 

Burmistrza Olecka zarządzonych na 21 maja 2017 r. wyniesie przypuszczalnie więcej. 

Obwody w tych placówkach są tworzone od lat. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładzie 

opieki zdrowotnej oraz domu pomocy społecznej. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 
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Pytań ani uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za podjęciem uchwały głosowało  

17 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

w zakładzie opieki zdrowotnej oraz domu pomocy społecznej. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.32.2017 

w załączeniu 

 

 

Do punktu 4 - Interpelacje, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radna Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o informację, jakie są ustalenia w zakresie zespołu do spraw uciążliwych inwestycji. 

Uważa, że zespół jest potrzebny, żeby takie inwestycje nie powstawały. 

 

Radny Maciej Juchniewicz  

poinformował, że w ostatnim czasie, będąc na dyżurze, uczestniczył w spotkaniu  

z urzędnikami pod przewodnictwem pani sekretarz. Stwierdzono, że ciężko wypracować 

formułę takiego zespołu i trochę jest w tym racji. Natomiast trzeba pomyśleć, jak włączyć  

w prace ludzi, którzy znaleźli informacje o pierwszej fermie w Imionkach i jak nie 

zmarnować wiedzy, którą w tym zakresie posiadają. Komunikacja i przepływ informacji 

„kuleje” i trzeba to poprawić. Prosił o przekazanie radnym planu działań w zakresie 

inwestycji w Imionkach oraz w Kukowie, a także o bieżące informowanie radnych  

o postępach prac. 

Podziękował pani sekretarz za utworzenie na stronie zakładek o tych inwestycjach. 

 

Radna Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła radnego o uzupełnienie informacji o spotkaniu, które się odbyło. 

 

Radny Maciej Juchniewicz  

wyjaśnił, że to nie było posiedzenie zespołu tylko spotkanie, na którym odbywała się 

dyskusja urzędników. Wziął w nim udział, gdyż akurat pełnił dyżur w urzędzie. Nie jest to 

jego decyzja, że zespołu nie będzie, ale jako wnioskodawca nie upiera się, że ma to być 

zespół. Chodzi mu o jasny plan działań stworzony przez urząd, lepszą komunikację  

i wykorzystanie potencjału ludzi, którzy upublicznili tę sprawę, a w tym pana Sienkiewicza, 

który dwa dni temu ogłosił, że można jeszcze cofnąć decyzję uwarunkowań wydaną na 

Kukowo. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

powiedziała, że trzy komisje przegłosowały wniosek jednogłośnie w sprawie utworzenia 

zespołu, a urząd zorganizował spotkanie, na które zaprosił tylko jedną osobę. Jako radna 

czuje się zlekceważona i nie zgadza się na takie traktowanie tym bardziej, że do tego zespołu 

zgłosiła kandydata – panią Wiolettę Dorotę Żukowską. Dobrze, że jest główny inicjator,  

ale pracują też inni radni, którzy dwukrotnie byli w Kukowie, formułowali wnioski  

i oświadczenia, a w zamian nie mają żadnych informacji. O decyzji w sprawie zespołu 

należało poinformować wszystkich radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

zapytał, czy w związku z planowanymi inwestycjami w Imionkach oraz w Kukowie odbędzie 

się spotkanie z inwestorami. 

 

Pełniący Funkcję Burmistrza Olecka – Krzysztof Marek Kosewski 

uważa, że negocjacje to podstawa. Dlatego zamierza spotkać z inwestorami i dowiedzieć się, 

co dokładnie planują i na ile są zdeterminowani co do inwestycji na terenie  

Imionek i Kukowa. Być może odbędą się dwa spotkania - jedno z mieszkańcami,  

a drugie na zasadzie rozmowy merytorycznej między inwestorami i gminą.  

Jeśli chodzi o zespół uważa, że rolę przewodnią powinien pełnić ktoś z urzędu, ponieważ 

ciało społeczne bardzo często nie dysponuje czasem, gdy jest to potrzebne.  

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zapytał, kto wyraził zgodę, żeby w Wielki Czwartek był cyrk w mieście. Na dawną władzę 

narzeka się, że próbowała odciągnąć ludzi od Kościoła poprzez organizacje jakichś 

uroczystości. Triduum Sacrum jest ważne dla części mieszkańców miasta - są dniami 

skupienia. Prosił, by na przyszły raz nie wydawać zgody na takie uroczystości. 

 

Radni nie zgłaszali więcej interpelacji. 

 

Radny Maciej Juchniewicz  

zgłosił następujące wnioski: 

 w związku z sygnałami mieszkańców, którzy zbierali podpisy pod protestem 

przeciwko fermom, iż nie wiedzą oni, co się z tymi podpisami stało,  a także jakiej 

treści protest sformułowano i gdzie on trafił, zgłosił wniosek o zamieszczenie 

informacji na ten temat we wszystkich dostępnych publikatorach,  

 wniosek dotyczy zbierania podpisów poparcia w przedterminowych wyborach 

Burmistrza Olecka przed rejestracją komitetu. Komisarz Wyborczy w Olsztynie 

skierował sprawę do prokuratury, by to wyjaśnić. Natomiast radni z Klubu Radnych 

OKO złożyli oświadczenia, że nie brali w takim procederze udziału ani zbierając 

podpisy ani podpisując. Obecnie są zarejestrowane trzy komitety, które mogą zbierać 

podpisy do dnia 27 kwietnia 2017 r. Wobec powyższego wnioskuje, by urząd  

w oparciu o kalendarz wyborczy opracowywał informacje (oprócz tych 

obowiązkowych) o kolejnych etapach wyborów w sposób czytelny dla mieszkańców  

i zamieszczał je na portalu informacyjnym, społecznościowym i w newsletterze. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

w związku z planowanym poszerzeniem ulicy Batorego oraz tym, że za chwilę może zmienić 

się prawo  prosił, by wystąpić do zarządcy drogi o ścięcie drzew. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgłosiła uszkodzenia na Wiewiórczej Ścieżce – osunięcia gruntu od strony mostku przy 

Dworku Mazurskim. Są duże dziury, które rowerzyści zabezpieczyli gałęziami. 

 

Radni nie zgłaszali więcej wniosków. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 
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Radny Maciej Juchniewicz  

poinformował, iż przekazuje do protokołu z sesji kartę głosowań imiennych Klubu Radnych 

OKO. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

przypomniał, że z dniem 30 kwietnia br. upływa termin złożenia oświadczeń majątkowych. 

Stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej  

w Olecku.  

 

 

          Protokołowała                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

      Karolina Kuskowska        Karol Sobczak        


